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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена исследованию особенностей сотрудничества Туркменистана с Российской Федерацией, а также сопутствующих проблем и перспектив последующего развития российско-туркменских отношений. Целью исследования является выявление особенности внешней политики Туркменистана с Российской Федерацией последнее тридцатилетие.В ходе исследования решались следующие задачи: 1. Рассмотреть основные направления Российско-туркменских отношений в 90-х гг.; 2. Выявить особенности двусторонних отношений между Россией и Туркменией в геополитическом контексте; 3. Проанализировать отношения Туркменистана с Россией и СНГ в целом; 4. Изучить российскую политику в Центральной Азии в XXI в.; 5. Охарактеризовать особенности внешней политики Туркменистана с РФ в 2000-2020 гг. проанализированы отношения. В результате исследования были Туркменистана с Российской Федерацией и, охарактеризован уровень политического сотрудничества, выделены основные аспекты экономического взаимодействия, а также определены основные тенденции в развитии двусторонних отношений в период президентства С. Ниязова.
        

        
          This work is devoted to the study of the features of cooperation between Turkmenistan and the Russian Federation, as well as related problems and prospects for the subsequent development of Russian-Turkmen relations. The purpose of the study is to identify the features of the foreign policy of Turkmenistan with the Russian Federation for the last thirty years. During the study, the following tasks were solved: 1. Consider the main directions of Russian-Turkmen relations in the 90s; 2. Reveal the features of bilateral relations between Russia andTurkmenistan in the geopolitical context; 3. Analyze the relations of Turkmenistan with Russia and the CIS as awhole; 4. Study Russian policy in Central Asia in the 21st century; 5. Describe the features of the foreign policy of Turkmenistan with theRussian Federation in 2000-2020. As a result of the study, relations between Turkmenistan and the RussianFederation were analyzed and the level of political cooperation was characterized, the main aspects of economic interaction were highlighted, and the main trends in the development of bilateral relations during the presidency of S. Niyazov were identified.
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